

## Dagsorden for FSO-bestyrelsesmøde torsdag den 21. april 2022

Til stede: Gerda, Frederik, Johnny, Mark, Susanne og Inge

Afbud: Anders Bach, Casper Larsen og Julie Claudi

Ikke fremmødt Henrik

Punkt på dagsorden	Diskussion	Aktion
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 21. april.	Underskrevet af alle til stede.	Alle
2. Orientering  A. Formandens B. ”Landsbyfællesskab” (Casper) C. Sct. Hans fest 2022 (Frederik) D. Økonomi (Susanne) E. Loppestald (Johnny) F. Nyhedsbrev og hjemmeside (Mark)	A. Fik ikke noteret noget.  B. Der lægges strøm og vand ind på legepladsen. Det er der sørget for, at der kommer en og gør. Beplantning, frugtlund ved petanquebanen. Sti til møllen er ved at være klar, der kommer snart hegn op.  C. Sct. Hans fest: flyer er sendt ud og lagt på facebook. Det skal forløbe som det plejer. Frederik og Irene er tovholdere, bålet er ved Knøsen.  D. Økonomi: saldo bank -104.000 overskud på balancen 31000 overskud på udlejning 29000 overskud på loppe 18.000  E. Loppestald Det går godt. Der har været møde på genbrugspladsen. Der er lavet regler om. Gert og Gitte har været på genbrugspladsen. Vi får sværere ved at få fortjeneste ved genbrugseffekter. Johnny informerer ved næste møde.  F. Mark har sendt nyhedsbrev ud med aktiviteter inden for næste måned. Bestyrelsesoversigt sendes ud næste gang. Hjemmesiden er oppe og køre og referater lægges op igen.	Gerda
3. Gennemgang af prisliste for udlejning af huset, herunder indførelse af tvungen rengøring ved leje af	Priserne og betingelserne blev diskuteret. Og vi kom frem til at forsamlingshuset kun kan lejes inklusive rengøring. De fleste lejeaftaler er for hele weekenden.	Alle og Sonja

<p>huset og tidshorisont for lejemål. Præcisering af vores aftaler fra sidste møde.</p>	<p>Der kan dog laves en aftale om leje til f.eks. en brunch, hvor huset kan lejes fra 9-17 til en pris af 3000kr.</p> <p>Affaldssortering blev også diskuteret. Vi er kommet frem til at alle lejere skal tage deres eget affald med hjem.</p> <p>Ved vores egne fester fordeler vi affaldet mellem os og tager det med hjem og sorterer.</p>	
<p>4. Mulig placering af transportable køleskabe, når de ikke er i brug.</p>	<p>Vi talte om at køleskabene står i vejen i den lille stue. Kan der findes en alternativ placering? I hvert fald til det ene. Muligvis i rummet med borde og stole. Talerstolen kan rykkes i personalerummet. Heimdalerne kigger på det næste gang de er samlet.</p> <p>Vi snakker om at blænde vinduet af til den lille sal. Det er stadig et åbent spørgsmål.</p>	<p>Gerda/Inge</p>
<p>5. Sct. Hans fest i fremtiden.</p>	<p>Frederik vil gerne slutte af med at være vært for Sct. Hans. Nogle år er vi op mod 90 personer, andre år er vi omkring 50. Vi vil gerne have en Sct. Hans fest i fremtiden. Der blev foreslået en model a la fællesspisning hvor man selv medbringer egen mad og drikke. Vi skal finde en anden vært/lovholder til Sct. Hans. Frederik og Irene som har sagt stop.</p>	<p>Frederik</p>
<p>6. Evt. Årets Skamstrupper:</p>	<p>Hemmeligt</p>	<p>Gerda</p>
<p>7. Evt. Legepladsen i Skamstrup</p>	<p>Indvielse er planlagt til weekenden i uge 41 Legepladsen plantes til i start oktober.</p> <p>Gerda vil gerne rykke indvielsen til sommerfesten/byfesten. Gerda tager fat i Casper om indvielse til august?</p>	<p>Gerda/Casper</p>
<p>8. Evt. Rustfrit stål hos Gert?</p>	<p>Frederik bestiller noget rustfrit stål til sparkeplader til dørene.</p>	<p>Frederik</p>